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ACTA NÚM. 167 

 
 
Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Maite Carrassón López de Letona 
Isabel Galán Mañas 
Virginia Luzón Fernández 
Carme Miralles Guasch 
Xavier Ramos Morilla 
Assumpció Malgosa Morera 
Rosa Maria Sebastián Pérez 
María Valdés Gázquez 
 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Marta Bertrán Tarrés 
Ian Blanes García 
Andrés Chamarro Lúsar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Isidre Gibert González 
Enric Marín Otto 
Salvador Navarro Soto 
Judith Panadés Martí 
 
 
 
 
Directors de departament 
Maria Dolores Bernabeu Tamayo 
David Manuel Gómez Gras 
 
 
 
Directors d’institut 
Isabel Pont Castejón 
Jordi Pàmies Rovira 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labat 
Ester Fernández Gimeno 
Jordi Nadal Tersa  
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 27 de 
setembre de 2023, es reuneix, en sessió 
ordinària, el Consell de Govern de la 
Universitat Autònoma de Barcelona, sota la 
presidència del rector, Javier Lafuente 
Sancho. Assisteixen a la reunió els 
membres del Consell assenyalats al marge.  
 
 
S’han excusat d’assistir-hi Margarita 
Freixas Alas, degana de la Facultat de 
Filosofia i Lletres, en substitució de la qual 
hi assisteix Jordi Grau Rebollo, vicedegà 
d’Alumnat i de Promoció; Marta Prat 
Sabater, directora de Departament de 
Filologia Espanyola, en substitució de la 
qual hi assisteix Teresa Cabré Monné, 
directora del Departament de Filologia 
Catalana; Josep Antoni Iglesias Fonseca, 
director del Departament de Ciències de 
l’Antiguitat i de l’Edat Mitjana i la seva 
suplent, Ana Badia Perpinyà, directora del 
Departament de Geografia; Eva Anduiza 
Perea, representant del sector A; Francesc 
Foguet Boreu, professors del sector A, en 
substitució del qual hi assisteix Francesc 
Cortès i Mir, professor de l’Àrea de 
Didàctica; Carlos Martínez Lizama, 
representant del professorat claustral 
(sector B); Tania Nadal Vicens, presidenta 
del Consell Social; Andreu Pompas Alcaraz, 
membre representant del personal tècnic, 
de gestió i d’administració i serveis 
(PTGAS).  No hi assisteixen Olga Serradell 
Pumareda, degana de la Facultat de 
Ciències Polítiques i de Sociologia; Olga 
Torres Hostench, degana de la Facultat de 
Traducció i Interpretació; Manel López 
Béjar, degà de la Facultat de Veterinària; 
Susana Navas Navarro, degana de la 
Facultat de Dret; Laila Darwich Soliva, 
directora del Departament de Sanitat i 
d’Anatomia Animals; Jordi Bartolomé 
Filella, representant del professorat (sector 
A);  Isabel Pellicer Cardona, representant 
del professorat claustral (sector B); Iris 
Parra Jounou, representant de l’alumnat de 
doctorat; Laura Alloza Ollés ni Salma 
Halhoul el Harrak, ambdues representants 
dels estudiants.  Hi assisteixen amb veu i 
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Cristina Palet Ballús 
Pere Ysàs Solanes 
 
 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Xavier Verge Mestre 
 
 
Representants del personal tècnic, 
de gestió i d’administració i serveis 
(sector D) 
Juan Montesinos Andrade 
Ernesto Castaños Moreno 
 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Uxia Aguiló Peláez 
Ona Farré Perisé 
Aniol Freixas Torrent 
Òscar Losada García 
 
Representants del Consell Social 
Ramon Alberich Ferrer 
Montserrat López Merlos 
 

sense vot Pedro de Alcántara-García 
Briones, cap del Gabinet Jurídic, i Isabel 
García Pérez, cap de l’Oficina de 
Coordinació Institucional. Hi assisteix com a 
convidat David Sánchez Solbes, president 
del Comitè d’Empresa del personal tècnic, 
de gestió i d’administració i serveis 
(PTGAS). 
 

  

 
 

 

Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe del rector 
3. Afers acadèmics 

3.1. Creació de títols de màsters de formació permanent i diplomes 
4. Cessió d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 

4.1. Cessió d’ús d’espais a Unicampus Media SL per als seus expositors digitals 
4.2. Cessió d’ús d’espais a l’Institut Català de Nanociència i Nanotecnologia (ICN2) 
4.3. Actuacions en relació amb el contracte de llicència a favor de Tramontane 
Therapautics SL. 

5. Elecció de representants 
5.1. Designació dels membres del Comitè d’Ètica en la Recerca 

6. Assumptes de tràmit 
6.1. Modificació dels Estatuts del Centre de Ciència i Tecnologia Forestal de Catalunya 
(CTFC) 
6.2. Aprovació dels complements retributius autonòmics per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat. Avaluació de l’AQU Catalunya de 2023 
6.3. Resolució dels Premis Eines de 2023 

7. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern, informa de les incidències en l’assistència dels membres de l’òrgan, de la 
incorporació al Consell de Govern de Jordi Nadal Tersa, membre designat pel rector, i de 
les baixes, com a membres del Consell de Govern, d’Èlia Soriano Costa, membre del 
PTGAS, i Elena Druguet Tantiñà, membre designada pel rector.  
  
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, el Consell de Govern aprova l’acta de la sessió ordinària del 12 de 
juliol de 2023.  
 
 
2. Informe del rector 
 
El rector comença el seu informe lamentant el traspàs de Josep Font, catedràtic de Química 
Orgànica i professor emèrit de la UAB, que va ser director del Departament de Química, 
degà de la Facultat de Ciències, vicerector de Recerca i vicerector d’Ordenació Acadèmica 
a la UAB, i director general d’Universitats, i finalment síndic de la UAB durant vuit anys. 
 
Explica que el passat divendres, 22 de setembre de 2023, va tenir lloc la inauguració de 
curs del sistema universitari català a la Universitat Rovira Virgili, amb la presència del 
president de la Generalitat, Pere Aragonès, i del conseller de Recerca i Universitats, 
Joaquim Nadal. 
 
Informa que el 31 d’agost i l’1 de setembre de 2023 va assistir al seminari «Modelos marco 
de financiación plurianual para las universidades», organitzat per la Universitat 
Internacional Menéndez Pelayo i la CRUE, en el qual van assistir membres de diferents 
països i de l’Estat. Diu que s’hi van plantejar els models de finançament de diferents països 
europeus, així com les necessitats de les universitats d’un marc estable de finançament, i 
es van veure clarament les diferències entre els diversos sistemes de finançament dins 
l’Estat. 
 
Comunica que, els dies 14 i 15 de setembre de 2023, va participar al II Fòrum d’Aliances 
d’Universitats Europees, que va tenir lloc a Barcelona. Comenta que l’any passat va tenir 
lloc el I Fòrum a Versalles. Diu que la UAB, amb la seva aliança ECIU, hi és present des 
de la primera convocatòria, i que actualment hi ha 60 aliances, en què participen 44 
universitats espanyoles. Informa que va assistir-hi el ministre Subirats i el vicepresident de 
la Comissió Europea Margaritis Schinas, i que va servir per posar en comú les diferents 
estratègies de les aliances, els resultats assolits i les necessitats legals i financeres. 
 
Passa a informar sobre la situació de la contractació del professorat substitut, indicant que 
amb l’entrada en vigor de la Llei orgànica 2/2023, de 22 de març, del sistema universitari 
(LOSU) es limita la contractació de professorat associat, que passa a ser indefinit, i es crea 
una figura contractual nova, el professorat substitut, que té per objecte substituir 
temporalment una docència específica. D’altra banda, explica que la UAB té un excés de 
professors associats que s’espera resoldre parcialment amb el pla d’increment de PDI que 
s’ha posat en marxa i que enguany ha permès afegir 120 places de professorat a les 
aproximadament 50 de les jubilacions. Indica que aquest curs es posaran en marxa borses 
per ocupar 380 places de professorat substitut i que, simultàniament, el mes de juliol s’han 
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enviat 1.445 contractes de professorat associat al campus i 490 d’associat mèdic. Explica 
el procediment de contractació (identificació de la necessitat, presentació i avaluació de 
candidatures, proposta de contracte, acceptació i contractació). Diu que, en data 12 de 
setembre de 2023, la UAB ja havia formalitzat 262 contractes de professorat substitut amb 
aquells candidats que havien manifestat la voluntat de ser contractats com a substituts. 
Valora que el nombre d’incidències (10) ha estat molt limitat respecte al volum de 
contractació. Destaca que en un temps rècord s’han formalitzat 2.315 contractes. Reitera 
que aquesta nova figura contractual no és una conversió del professorat associat. D’altra 
banda, informa que, en relació amb el sou del professorat associat, la UAB des de fa temps 
va decidir no utilitzar els nivells 1 i 2 d’associat i fer els contractes amb un mínim de nivell 
A3. 
 
Explica que el 18 de setembre de 2023 va mantenir una reunió amb el conseller per 
plantejar-li la necessitat urgent de disposar d’un nou model de finançament. Valora que és 
difícil que es pugui incrementar notablement el finançament. Explica que se segueix tenint 
un romanent negatiu acumulat de més de 70 milions d’euros. 
 
Explica que es va reunir amb els mitjans en el marc d’un esmorzar per presentar el curs 
acadèmic, que enguany té per lema «La salut mental està en joc: guanyem la partida», i 
que es van traslladar als mitjans diferents qüestions d’interès, entre d’altres la nova 
construcció de la Facultat de Psicologia i l’Institut de Neurociències. 
 
Informa de l’acord entre les facultats de Medicina de la UAB i la UB, signat el 21 de 
setembre de 2023, per intercanviar estudiants del grau en Medicina de 6è curs (pràctiques), 
fruit d’una feina conjunta liderada pels degans de Medicina i els rectors de la UAB i de la 
UB. 
  
Destaca la inauguració del Vagó de la Ciència, el 21 setembre de 2021, fruit d’una 
col·laboració amb Ferrocarrils de la Generalitat de Catalunya i de la implicació del 
Departament de Territori. Explica que aquest projecte consisteix que un vagó dels 
Ferrocarrils disposi d’espais en els quals s’informi de diferents eixos, i diu que és una gran 
acció que significa un pas endavant, concretament, en aquest cas en relació amb la salut 
mental. 
 
Respecte dels màsters en castellà que duu a terme la UAB, explica que la llengua de 
comunicació de la UAB és el català i que considera inadmissible que una persona que 
treballa a la Universitat hagi respost expressament en castellà a una estudiant que 
demanava que se li respongués en català. Comenta que se segueix treballant per 
augmentar el percentatge de català als plans d’estudis, tal com es van comprometre totes 
les universitats de l’ACUP amb la signatura del Compromís contra la crisi educativa. 
 
Informa que el 21 setembre de 2023 es van instal·lar els punts liles informatius a les 
facultats, i que aquesta acció s’emmarca en l’objectiu de difondre totes les eines que la 
Universitat posa a l’abast de la comunitat universitària per treballar contra les violències 
masclistes. Afegeix que, en aquesta línia, l’Equip de Govern ha endegat la campanya «Els 
homes que volem ser», amb la voluntat de treballar les masculinitats, i que es faran tallers 
per a la comunitat i també hi haurà un servei d’acompanyament adreçat a homes que 
vulguin repensar la seva manera de relacionar-se des d’una perspectiva no sexista.  
 
Respecte de la reforma dels Estatuts de la UAB, explica que el 15 de setembre de 2023 es 
va fer la primera reunió de la Comissió Redactora, en la qual es van presentar els tres 
documents resultants de la revisió tècnica dels estatuts actuals, es van aprovar el calendari 
de reunions de la Comissió, els membres dels quatre grups de treball i les persones de la 
Comissió que assistiran a les reunions dels grups de treball i faran d’enllaç entre els grups 
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de treball i la Comissió, i la metodologia de treball, tant de la Comissió com dels grups de 
treball. Explica que s’ha creat una pàgina web específica a la intranet en la qual s’anirà 
actualitzant la informació a mesura que avanci el procés d’elaboració dels Estatuts. 
Comenta que, fruit de l’entrada en vigor de la LOSU, s’estan rebent consultes sobre 
diferents qüestions del funcionament de les estructures i dels òrgans col·legiats. 
  
Comunica que el 3 d’octubre de 2023, entre les 12 i les 16 h, se celebrarà La Comunitària 
UAB per donar la benvinguda als nous membres de la comunitat i oferir un punt de trobada 
a tota la comunitat a l’inici del nou curs acadèmic. Diu que aquest esdeveniment permetrà 
reforçar el teixit associatiu de la Universitat i donar a conèixer serveis i unitats que ofereixen 
activitats, eines i suport a l’alumnat durant el curs acadèmic. Informa que es desenvoluparà 
principalment en dos espais: la plaça Cívica i l’Espai SiS, i que també hi haurà activitats en 
equipaments del campus com ara la sala Teatre, la Biblioteca de Ciències de la 
Comunicació i Hemeroteca General, el Centre de Recursos per a Col·lectius o el Servei 
d’Activitat Física. Diu que la fira de La Comunitària comptarà amb 46 estands, on es 
donaran a conèixer tant col·lectius d’estudiants inscrits en el Directori com serveis, unitats 
i programes, i que és una oportunitat per adonar-se de la riquesa i vitalitat del campus. 
Afegeix que la plaça Cívica s’omplirà amb la diada castellera, que a l’Espai SiS es podrà 
gaudir d’activitats escèniques, com l’actuació del Cor de la UAB i el vermut concert en 
col·laboració amb el Festival Internacional de Blues de Cerdanyola (FIBC), així com d’un 
torneig d’escacs i un espai de joc de bàdminton, i que fruit de la col·laboració amb el FIBC 
també s’oferirà una master class amb Llibert Fortuny a la sala Teatre. 
 
El rector finalitza l’informe convidant els membres del Consell de Govern a assistir a la 
inauguració de curs, que tindrà lloc demà, dijous, i en la qual Joan Deus, catedràtic 
d’aquesta universitat i coordinador assistencial del Servei de Psicologia i Logopèdia de la 
Facultat de Psicologia, farà la lliçó inaugural. 
 
Tot seguit, dona la paraula a la secretària general, que informa dels criteris que s’han fixat 
per resoldre les qüestions que en matèria de dret transitori produeix l’entrada en vigor de 
la LOSU pel que fa a la governança: 
 
 
Àmbit temporal d’aplicació: Des del 12.4.2023 fins a l’aprovació dels nous 

Estatuts. 
 
 
Primer. Mandat dels òrgans unipersonals electes 
 
 Supòsit: Durada dels càrrecs unipersonals electes (rector, degans, 

directors d’escola, directors de departament, d’institut 
universitari de recerca i de centre d’estudis i de recerca). 

   
 Criteri: El mandat dels càrrecs unipersonals l’elecció dels quals s’iniciï 

a partir de l’entrada en vigor de la LOSU gaudiran d’un mandat 
de 6 anys improrrogables i no renovables.  

   
  Aquelles persones que estiguin gaudint del primer mandat 

(3 anys) en el càrrec unipersonal electe, es podran presentar 
a un segon mandat per a un nou període de 6 anys. 

   
  Aquelles persones que estiguin gaudint del segon mandat en 

el càrrec unipersonal electe no es podran presentar a la 
reelecció per al mateix càrrec. 
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 Fonamentació: Article 44.3 i disposició transitòria 1.2 de la LOSU. 
 
 
Segon. Elecció de degà o degana o de director o directora d’escola 
 
 Supòsit: Procediment per a l’elecció de degà o degana o de director o 

directora d’escola. 
   
 Criteri: Procediment d’elecció directa per sufragi universal ponderat 

dels membres del centre. 
   
  L’article 35.2 del Reglament electoral s’interpreta de la manera 

següent: 
   
  Sector A: professorat de cossos docents universitaris 

funcionaris i professorat permanent laboral. 
   
  Sector B: resta de personal acadèmic i de personal 

investigador (ex. professorat lector, professorat associat i 
substitut, etc.). 

   
  Sector C: Estudiants. 
   
  Sector D: PTGAS.  
   
 Fonamentació: Articles 51.2, par. 2n; 52.1, par. 3r i 4t, i 82 de la LOSU; art. 33 

a 42 del Reglament electoral. 
 
 
Tercer. Composició del consell (junta) de facultat i d’escola 
  
 Supòsit: Com s’ha d’interpretar la frase de l’article 8.1.b del Reglament 

marc de facultats: «El professorat amb vinculació permanent 
ha de representar, com a mínim, el 51 % dels membres de la 
junta». 

   
 Criteri: El professorat amb vinculació permanent equival a professorat 

de cossos docents universitaris funcionaris i professorat 
permanent laboral. 

   
 Fonamentació: Article 8.1.b del Reglament marc de facultats; article 49.3 de 

la LOSU. 
 
 
Quart. Elecció de director o directora de departament, d’institut universitari de recerca 

o de centre d’estudis i de recerca 
 
 Supòsit: Procediment per a l’elecció de director o directora de 

departament, d’institut universitari de recerca o de centre 
d’estudis i de recerca 

   
 Criteri: Es manté l’elecció a través del consell de l’estructura. 
   
 Fonamentació: Article 52.1, par. 4t, de la LOSU. 
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Un cop finalitzat l’informe del rector, la secretària general obre un primer torn de paraules, 
en el qual els membres del Consell de Govern debaten sobre les qüestions següents: (I) Es 
pregunta si es pot concretar una mica més la previsió dels pressupostos per a 2024 i sobre 
la voluntat de la Generalitat de resoldre les mancances de finançament universitari. També 
es pregunta sobre l’origen d’un romanent negatiu de 70 milions d’euros. El rector contesta 
que, des que va assumir el càrrec, està treballant per millorar el sistema de finançament i 
que el romanent negatiu de 70 milions d’euros és el deute que s’ha generat històricament. 
El vicerector pren la paraula per contextualitzar la situació econòmica i patrimonial, ja que 
és el resultat de la comptabilitat pressupostària i no financera. Recorda que la crisi 
econòmica del 2008 va tenir efectes al sector públic a partir del 2011 i que, en aquell 
moment, el romanent negatiu de la Universitat era de 35 milions d’euros, però amb la crisi 
econòmica aquest romanent va augmentar en 20 milions d’euros i el 2013 el romanent 
negatiu era de 72 milions d’euros. Comenta que les universitats públiques de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona tenen romanents negatius, a diferència de la resta 
d’universitats públiques catalanes. (II) Respecte de la llengua d’impartició dels màsters, es 
comenta la necessitat de fer un esforç més gran de comunicació pel que fa a les llengües 
en les quals s’imparteix l’oferta docent. El rector explica que ha exposat l’incident que es 
va produir amb una persona procedent de la Catalunya del Nord, que va demanar 
informació en català, ja que no entenia el castellà, i se li va dir que aquell màster es feia tot 
en castellà. La comissionada del rector per a la Política Lingüística aclareix la diferència 
entre llengua de comunicació i llengua de docència: la llengua de comunicació d’aquesta 
universitat és el català i la llengua de docència pot ser el català o una altra llengua; no 
obstant això, independentment de la llengua de docència, sempre s’ha de poder informar 
en català, castellà i anglès. Diu que un altre tema és promoure que els alumnes es 
matriculin més en ofertes docents impartides en català. (III) Respecte del procediment de 
contractació del professorat substitut, tot i agrair el gran esforç dut a terme per l’Àrea de 
Personal, es critica que inicialment els paràmetres de contractació van ser massa estrictes 
i que després es van haver de fer interpretacions més laxes. Es diu que la contractació ha 
evidenciat el problema de trobar gent que vulgui fer docència de fins a 24 crèdits per a un 
període tan curt. També es comenta que aquesta centralització de la contractació ha 
traslladat un missatge de desconfiança als departaments. Es pregunta si tots aquests 
treballadors estaven donats d’alta a la Seguretat Social. El rector contesta que, tot i que 
considera que s’ha fet una bona gestió, atès el nombre de contractes que s’han hagut de 
gestionar i formalitzar en un període de temps tan curt, reconeix que s’han comès errors 
que s’intentaran esmenar per a l’any que ve. Recorda que la LOSU estableix que el 
professorat laboral temporal no ha de superar el 8 % i que passar del 60 al 8 % s’ha de fer 
progressivament. Explica que s’han mantingut molts professors associats, que han passat 
a ser personal indefinit a temps parcial, i s’han augmentat les places de professorat 
permanent. Insisteix que no hi havia cap falta de confiança cap als departaments, sinó que 
es disposava de molt poc temps per poder gestionar un gran nombre de contractes nous. 
La vicerectora de Personal Acadèmic explica que la gestió de la contractació del 
professorat substitut ha estat molt complicada, perquè hi havia molts contractes a fer, es 
disposava de molt poc temps i s’havia de tramitar una figura contractual nova. Reitera que 
no hi havia falta de confiança cap als departaments. Explica que, quan es va aprovar la 
normativa per fer les convocatòries, ja es va dir que es faria una valoració de com havia 
funcionat i que, per al proper any, s’intentarà resoldre les qüestions que no hagin estat ben 
gestionades i, per tant, s’assumeix l’autocrítica perquè hi ha diferents aspectes que no han 
funcionat i que cal millorar en la gestió. Diu que és cert que es va voler fer una figura àmplia, 
però que amb el pas del temps es va veure que no funcionava. Respecte a les altes a la 
Seguretat Social, informa que l’1 de setembre de 2023 s’havia donat d’alta 231 professors. 
Considera que el nombre d’incidències va ser baix i diu que es valorarà si es retorna la 
gestió de la contractació als departaments. Afegeix que el curs vinent està previst fer-ho 
per accelerar el processos de contractació del professorat del sector B, i que quan hi ha 
una nova normativa es valora amb els sindicats. (IV) Es demana donar formació o establir 
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uns criteris de funcionament per a aquell professorat que assumeix les tasques de membre 
d’un tribunal de selecció de plaça. Es comenta un cas en què els membres del tribunal de 
selecció van sentir que no tenien suport dels serveis tècnics de la Universitat. També es 
pregunta com es resol el cas de dos professors que han renunciat a les seves funcions de 
membres d’un tribunal de selecció. La vicerectora de Personal Acadèmic comenta que es 
pot formar les persones que formen part de tribunals i crear uns criteris de funcionament 
en funció d’allò que estableixi la lletrada del Gabinet Jurídic. (V) Es pregunta com es 
classifica el professorat lector amb l’entrada en vigor de la LOSU: en el sector A o en el 
sector B. Es pregunta si el professorat associat passa a ser professorat permanent laboral. 
També es pregunta si el professorat substitut es classifica en el sector B a l’efecte de les 
eleccions de degans. La secretària general informa que a l’efecte de la representació dels 
òrgans de govern de les diferents estructures acadèmiques el professorat lector, associat i 
substitut forma part del sector B. Diu que el professorat associat, tot i passar a ser personal 
indefinit, no es pot considerar professorat permanent laboral de l’article 82 de la LOSU. (VI) 
Respecte de les notícies negatives sobre la UAB que surten a la premsa i de la iniciativa 
de l’Equip de Govern de reunir-se amb els mitjans de comunicació, es pregunta si s’ha fet 
una valoració per veure si aquesta situació ha començat a resoldre’s. El rector informa que 
s’intenta ser transparent amb els mitjans de comunicació i generar una bona dinàmica de 
relacions, però que tampoc no s’ha d’estar sotmès a allò que comuniquin, i que s’està 
intentant resoldre la situació. La vicerectora de Comunicació i de Cultura comenta que a la 
premsa també hi surt molta informació positiva sobre la UAB, però que aquestes notícies 
positives no tenen el ressò que tenen les negatives. També destaca la idiosincràsia de la 
UAB, que la fa diferent de la resta d’universitats de Catalunya i que fa que també atragui 
l’interès social. (VII) Es pregunta sobre la forma en què es contracta els professors lectors 
de llengües. La vicerectora de Personal Acadèmic informa que aquesta contractació es 
vehicula a través de convenis de col·laboració, que abans es feia a través de la figura del 
professorat associat i que ara s’està estudiant com portar-la a terme. Afegeix que en un 
cas s’ha pogut ampliar el contracte de professorat associat.  
 
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què els membres del Consell de 
Govern debaten sobre les qüestions següents: (I) Respecte del pla de xoc per a la 
reconversió de l’alt percentatge de personal temporal en personal permanent, es pregunta 
si es té previst comptar amb el personal temporal actual. (II) Es reflexiona sobre la política 
comunicativa de la Universitat, la qual ha anat evolucionant en positiu els darrers 30 anys, 
i sobre el fet que un element important és que els membres de la comunitat adoptin un 
posicionament positiu amb la pròpia institució, ja que el contrari resta eficàcia de qualsevol 
estratègia comunicativa que vulgui impulsar la institució. També es comenta que fa la 
sensació que habitualment la UAB surt als mitjans de comunicació per temes negatius i no 
per temes positius. (III) Respecte del pressupost i les restriccions, es comenta la idoneïtat 
de tenir en compte aquestes restriccions a l’hora de prioritzar les despeses en aquelles 
accions i conceptes vinculats amb l’activitat principal de la Universitat, com són l’activitat 
docent i de recerca. El rector comenta que les decisions es prenen a partir de dades 
objectives, i que poden ser encertades o no, però que, en qualsevol cas, hi ha una 
justificació darrere. En aquest sentit, el vicerector d’Economia explica que en el model 
d’assignació de recursos dels centres són els representants qui decideixen i des del 
Vicerectorat es posen els mitjans perquè els centres arribin a un acord. Afegeix que sempre 
s’intenta prendre decisions equilibrades. Comenta que el pressupost de la UAB, comparat 
amb els dels municipis de Catalunya, se situaria en segona posició per magnitud 
econòmica, que l’any 2023 es va aconseguir incrementar una mica els ingressos (400.000 
euros), la majoria dels quals (300.000 euros) van ser destinats a cobrir el pressupost dels 
centres, i que l’any 2022 es va promoure una convocatòria d’infraestructures en l’àmbit 
docent per a laboratoris de 25.000 euros i enguany una altra de 35.000 euros. Diu que és 
per això que s’ha intentat optimitzar els recursos en infraestructura docent. Torna a insistir 
sobre el dèficit acumulat i que els tres darrers anys s’ha intentat anar resolent, però diu que 
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el marge d’actuació és limitat, ja que la majoria de pressupost va a sous i salaris (el 
66,59 %). Es posa a disposició dels degans per tornar a replantejar el model d’assignació 
de recursos als centres perquè els representants dels centres arribin a un acord. Diu que 
també cal tenir present que la Universitat fa moltes coses, que s’han intentar cobrir. (IV) Es 
demana assignar més recursos per al PIUNE, atès que aquesta unitat de la Universitat està 
sobrepassada de demandes d’actuació, i a més es considera necessari crear una figura 
propera als centres, ja que des del PIUNE no es pot arribar a atendre ràpidament les 
demandes que els centres plantegen. El rector està d’acord que aquestes qüestions són 
essencials per a la Universitat i que no es poden deixar de costat. La vicerectora d’Alumnat 
i d’Ocupabilitat comenta les dades d’alumnes que ha atès el PIUNE, que mostren que els 
darrers anys la xifra d’alumnes ha augmentat. 
 
 
3. Afers acadèmics 
 
3.1. Creació de títols de màsters de formació permanent i diplomes 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, que 
informa que s’ha produït una petició de creació de títol de diploma d’especialització: 
 

 diploma d’especialització en Fisioteràpia Neurològica en l’Adult. 
 
Informa que també s’han produït peticions de modificació de títols de diploma 
d’especialització:  
 

 el diploma d’especialització en Contractació Pública dels Ens Locals passa a 
denominar-se diploma d’especialització en Contractació Pública dels Ens Locals 
(Interuniversitari); 
 
el diploma d’especialització en Trastorns Emocionals i Psicopatologia Legal 
Infantojuvenil passa a denominar-se diploma d’especialització en Trastorns 
Emocionals i Psicologia en l’Àmbit Legal Infantojuvenil). 
 

Explica que aquestes peticions es van presentar a l’Escola de Postgrau i que, després de 
revisada la documentació justificativa corresponent que acredita que les propostes 
reuneixen els requisits exigits per la UAB per a la creació i la modificació d’aquest tipus de 
títols, se n’ha informat favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 19 
de setembre de 2023. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Aprovar la creació del títol de diploma d’especialització següent: 
 

— diploma d’especialització en Fisioteràpia Neurològica en l’Adult. 
 
Segon. Aprovar la modificació dels títols de diploma d’especialització següents: 

 
— diploma d’especialització en Contractació Pública dels Ens Locals, que passa 

a denominar-se diploma d’especialització en Contractació Pública dels Ens 
Locals (Interuniversitari); 

 
— diploma d’especialització en Trastorns Emocionals i Psicopatologia Legal 

Infantojuvenil, que passa a denominar-se diploma d’especialització en 
Trastorns Emocionals i Psicologia en l’Àmbit Legal Infantojuvenil. 



10 
 
 

 
Tercer. Elevar l’aprovació de la creació i modificació de títols de diploma 
d’especialització al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Quart. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords anteriors. 
 
Cinquè. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 

 
4. Cessió d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
4.1. Cessió d’ús d’espais a Unicampus Media SL per als expositors digitals 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Comunicació i de Cultura per 
formalitzar un conveni de cessió d’ús d’espais amb la companyia Unicampus Media SL per 
instal·lar 25 opis digitals (inclouen monitor professional 49” led full HD 1080 × 1920 i Mini 
PC professional Shuttle) amb el pagament d’un cànon. 
 
S’obre un torn de paraules en el qual es produeix una intervenció per indicar la 
conveniència que en els opis digitals que s’instal·lin es faci publicitat de productes o serveis 
relacionats amb l’activitat universitària.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Autoritzar la cessió d’ús a la companyia Unicampus Media SL dels espais 
que s’identifiquen en els termes següents: 
 

— Objecte: 25 opis digitals (inclouen monitor professional 49” led full HD 1080 
1920 i Mini PC professional Shuttel) així com l’ocupació de l’espai necessari 
per l’eficient consecució de la present instal·lació. La ubicació definitiva dels 
opis serà definida de comú acord entre la UAB i Unicampus Media. Si la UAB 
necessités més opis, es pot afegir al conveni el nombre consensuat entre la 
UAB i Unicampus. 

 
— Cànon: 25 opis × 26,67 €/mes × 12 mesos: import anual de 8.001,00 €, 

impostos exclosos. Revisable anualment amb l’IPC estatal i per al nombre 
d’opis en funcionament. 

 
— Altres compensacions: dels 7 canals disponibles per a cada opi digital, la UAB 

en disposarà de 3 per a la inserció d’imatges o vídeos institucionals. El temps 
d’exposició d’aquestes imatges o vídeos serà, en el cas de la UAB, de 20 
segons cada un per repetició, mentre que els d’Unicampus tindran una 
duració de 10 segons per repetició. Per tant, el repartiment de temps quedarà 
de la manera següent: 

 
Canals digitals de la UAB: 3 × 20” = 60” del temps total d’exposició. 
Canals digitals d’Unicampus: 4 × 10” = 40” del temps total d’exposició. 
 
L’ordre de presentació dels canals digitals serà el següent: 
 
20” UAB – 10” Unicampus – 10” Unicampus – 20” UAB - 10” Unicampus – 
10” Unicampus – 20” UAB. 
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Així mateix, cada any s’integraran dues campanyes publicitàries 
quinzenals de la UAB en pantalles digitals del circuit que Unicampus té 
instal·lades en sales de cinema a Barcelona. La valoració econòmica de 
dues campanyes en uns 5 opis de cine digitals és de 4.500 €. 

 
— Despeses: la UAB ha de garantir el subministrament d’electricitat i xarxa 

informàtica en cadascun dels punts d’ubicació acordats per instal·lar-hi els 
opis. 
 

— Termini de duració: quatre anys, amb la possibilitat de prorrogar de manera 
expressa el conveni per a dos períodes addicionals de dos anys. 

 
— Destinació: Unicampus disposarà d’una part de l’espai destinat a informació 

que tenen tots els opis, per a campanyes d’educació i sensibilització, així com 
per a la promoció d’empreses públiques o privades, cofinançadores del 
projecte, amb l’autorització prèvia de la UAB. 

 
Segon. Autoritzar el rector, o la persona que delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb 
les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
 
Tercer. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
Quart. Encarregar a la vicerectora de Comunicació i de Cultura l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
Cinquè. Comunicar aquests acords a l’Àrea de Serveis Logístics i d’Administració, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4.2. Cessió d’ús d’espais a l’Institut Català de Nanociència i Nanotecnologia (ICN2) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa sobre la proposta de formalitzar un conveni de cessió d’ús 
d’espais amb la Fundació Institut Català de Nanociència i Nanotecnologia (ICN2). Explica 
que el 29 de febrer de 2008 l’ICN2 i la UAB signaren un conveni per a la cessió del dret 
d’ús d’una porció de terreny d’una superfície aproximada de dos-cents metres quadrats 
situada entre l’ala C3 parell de la Facultat de Ciències i el Mòdul de Recerca C, per a la 
instal·lació d’un mòdul prefabricat de dues plantes de 200 m2 per planta i amb una 
superfície total de 400 m2, per a una durada de cinc anys, el qual va ser objecte de 
modificació mitjançant la signatura de la corresponent addenda de data 22 d’octubre de 
2008, en virtut de la qual es va ampliar la superfície objecte de cessió d’ús a 300 m2. Diu 
que, posteriorment, el 12 de desembre de 2014, es va signar un nou conveni amb el mateix 
fi per a un període de cinc anys, seguit d’una addenda de pròrroga amb durada màxima 
fins a l’11 de desembre de 2022. Informa que les parts consideren adient la signatura d’un 
nou conveni per donar continuïtat a la cessió dels drets d’ús dels espais esmentats per part 
de l’ICN2 amb el cànon corresponent. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Autoritzar la cessió d’ús a la Fundació Institut Català de Nanociència i 
Nanotecnologia (ICN2) dels espais que s’identifiquen en els termes següents: 
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— Objecte: l’espai objecte de la cessió d’ús que es destinarà a l’ICN2 és la 
superfície de 300 m2 situada entre l’ala C3 parell de la Facultat de Ciències i el 
Mòdul de Recerca C, ubicat a la finca registral núm. 45.279 del Registre de la 
Propietat núm. 2, on hi ha instal·lat un mòdul prefabricat. 

 
— Destinació: l’ICN2 destinarà l’espai l’ús del qual és objecte de cessió al gaudi 

d’un mòdul prefabricat de dues plantes de 286 m2 per planta i amb una 
superfície total de 572 m2, que actualment ja està instal·lat, per a laboratoris 
(planta baixa) i oficines (planta primera). 

 
— Cànon: l’ICN2 assumeix el pagament d’un cànon d’ús a raó de 19,71 euros/m2 

al mes. Aquest pagament es bonifica prenent en consideració la condició de 
la UAB com a patró de l’ICN2, de la manera següent: 

 

 
 

— Despeses de ciutat: l’import per a l’any 2023 s’estima en 4.604,60 € (572 m2, 
8,05 €/m2) (impostos no inclosos). 

 
— Altres despeses: l’ICN2 ha d’abonar els impostos, taxes i altres tributs que es 

meritin per raó de la cessió d’ús. 
 

Pel que fa a la despesa del mòdul en l’espai cedit, en el cas de l’electricitat i 
l’aigua, la UAB repercutirà la despesa de manera directa mitjançant 
comptador. L’ICN2 assumeix directament les despeses derivades de l’ús de 
l’espai cedit de manteniment i neteja. La UAB repercutirà a l’ICN2 la despesa 
de telefonia anualment. 

 
— Termini de duració: la cessió tindrà una duració de quatre (4) anys. En 

qualsevol moment abans de la finalització del conveni, les parts poden 
acordar unànimement una pròrroga per a un període de quatre (4) anys més. 

 
Segon. Autoritzar el rector, o la persona que delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb 
les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
 
Tercer. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
Quart. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Cinquè. Comunicar aquests acords a la Vicegerència de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4.3. Actuacions en relació amb el contracte de llicència a favor de Tramontane 
Therapautics SL 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa que el proppassat 12 de juliol de 2023 el Consell de Govern, 
per acord núm. 61/2023, va aprovar: 
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Primer. Autoritzar l’operació de venda de Tramontane Therapeutics SL i, a 
aquest efecte, acordar: 

 
U. Autoritzar UABFIRMS, SLU, a vendre les 7.700 participacions socials de 
la companyia Tramontane Therapeutics SL (números 1 a 5.000, 50.001 a 
52.125, 52.648 a 52.944 i 52.945 a 53.222 totes incloses), representatives del 
14 % del capital social de la companyia esmentada, a l’inversor (USA) per un 
preu fet inicial; i a fer una sèrie de pagaments vinculats a l’assoliment d’un 
nombre elevat de fites de caire regulador i comercial; a part, es podrà arribar 
a cobrar, en concepte de complement de preu, de manera acumulada, un 
percentatge sobre les vendes netes de productes derivats de les patents 
llicenciades. 
 
Dos. No ratificar el contracte d’opció de llicència formalitzat el 15 de maig de 
2023 entre la Universitat Autònoma de Barcelona i Tramontane Therapeutics, 
INC. (USA), filial de Tramontane Therapeutics SL al 100 % del capital social, 
i deixar-la sense efectes. 
 
Tres. Autoritzar la formalització d’un contracte de llicència de patents a favor 
de Tramontane Therapeutics, INC., sobre les patents següents i el saber fer 
associat: 
 

— UAB ref.: T-2012/015 derived from PCT/EP2013/0066271; 
— UAB ref.: T2017/016 derived from PCT/EP2018/063707; 
— UAB ref.: T2018/045 derived from PCT/EP2019/082601; 
— UAB ref.: T2020/012 derived from Priority European application No. 

EP20382442.0; 
— UAB ref.: T2019/028 derived from Priority European application No. 

EP19382447.1; 
 
per un preu fet inicial i una sèrie de pagaments vinculats a l’assoliment d’un 
nombre elevat de fites de caire regulador i comercial. A part, la Universitat 
Autònoma de Barcelona pot arribar a cobrar, en concepte de regalies, de 
manera acumulada, un percentatge sobre les vendes netes de productes 
derivats de les patents llicenciades. 
 
Quatre. Autoritzar la formalització d’un contracte de llicència de patent amb 
Tramontane Therapeutics, INC., sobre la patent i el saber fer associat de les 
patents UAB T2020/015 derived from PCT/EP2020/058527, de copropietat 
UAB-Esteve, únicament i exclusivament per a la producció de qualsevol 
producte sorgit a la UAB. 
 

Segon. Facultar mancomunadament la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria i el gerent perquè, en nom i per compte de la Universitat Autònoma 
de Barcelona, negociïn tan àmpliament com en dret sigui possible, els termes de 
tots els actes, actuacions i negocis jurídics que la Universitat Autònoma de 
Barcelona hagi de formalitzar amb l’inversor per tal de materialitzar l’operació de 
compravenda de participacions de la companyia Tramontane Therapeutics SL i 
la transferència de la tecnologia necessària per dur-la a terme. 

 
A aquests efectes, s’autoritza la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria i el gerent a fer mancomunadament els actes següents: 

 
a) Formalitzar els contractes de llicència de patents i saber fer associat 
descrits a l’acord primer. 
 
b) Comparèixer davant qualsevol autoritat, organisme o entitat, pública o 
privada, que sigui necessari per a la formalització d’aquest acord i, en general, 
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dur a terme les actuacions pertinents per tal de fer efectiu el que disposa 
aquest acord. 
 

En l’exercici d’aquestes facultats, la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria i el gerent podran sol·licitar els informes que considerin oportuns 
i estaran obligats a retre comptes al Consell de Govern sobre l’execució dels 
informes esmentats. 

 
Tercer. Elevar aquests acords al Consell Social perquè els aprovi, si escau. 

 
Quart. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l’execució i el seguiment dels acords anteriors. 
 
Cinquè. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius i per tal que en faci la difusió 
oportuna. 

 
Explica que, en data 19 de juliol de 2023, el Ple del Consell Social, per acord núm. Ple 
35/2023, va aprovar l’operació esmentada i, en data 31 de juliol de 2023, es va formalitzar 
l’escriptura d’elevació a públic del contracte privat de compravenda de la totalitat de les 
participacions socials representatives del capital social de la societat Tramontane 
Therapeutics, SL, en els termes dels acords dels òrgans de govern, excepte pel que fa a la 
llicència de patent i el know how associat en què l’investigador principal és el doctor 
Francesc Gòdia, sense disminuir el preu de l’operació. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda considerar-se informat de l’execució 
de l’operació de compravenda de participacions de Tramontane Therapeutics SL i 
confirmar els actes duts a terme per la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria i pel gerent en compliment del mandat establert als acords del Consell 
de Govern i del Consell Social de dates 12 i 19 de juliol de 2023 (acords núm. 61/2023 
i Ple 35/2023, respectivament). 
 
 
5. Elecció de representants 
  
5.1. Designació dels membres del Comitè d’Ètica en la Recerca 
 
La secretària general informa que es retira el punt de l’ordre del dia.  
 
 
6. Assumptes de tràmit 
 
6.1. Modificació dels Estatuts del Centre de Ciència i Tecnologia Forestal de Catalunya 
(CTFC) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa que la UAB participa, com a entitat consorciada, en el consorci 
Centre de Ciència i Tecnologia Forestal de Catalunya (CTFC), que té per finalitat la creació, 
gestió, conservació i explotació d’un centre de recursos forestals i rurals, com a instrument 
de participació en l’ensenyament, la recerca, la transferència de resultats, la divulgació, la 
cooperació, l’assistència tècnica a les empreses i institucions, i el foment del 
desenvolupament rural, especialment en els àmbits forestal, agroforestal i de les indústries 
de la fusta i agràries, i d’aprofitaments forestals, i en general en aquells àmbits relacionats 
amb la gestió dels recursos naturals. Diu que, el 27 de juny de 2023, la Junta del CTFC va 
aprovar la modificació dels Estatuts per adaptar-los i adequar-los a la Llei 9/2022, de 21 de 
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desembre, de la ciència, la qual cosa implica modificar les funcions de la direcció general, 
amb la corresponent modificació de l’article 11, la qual requereix la ratificació de les entitats 
consorciades. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Ratificar l’acord de la junta del consorci Centre de Ciència i Tecnologia 
Forestal de Catalunya de 27 de juny de 2023, pel qual es modifica l’art. 11 dels seus 
estatuts i s’aprova un nou text refós d’aquests, en els termes de l’annex núm. 1. 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Elevar al Consell Social aquests acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
Cinquè. Informar d’aquests acords el consorci Centre de Ciència i Tecnologia 
Forestal de Catalunya (CTFC). 
 
 
6.2. Aprovació dels complements retributius autonòmics per mèrits de recerca del personal 
docent i investigador contractat. Avaluació de l’AQU Catalunya de 2023 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
que, d’acord amb la resolució REU/4135/2022, de 27 de desembre, per la qual es dona 
publicitat al procediment i als terminis de presentació de les sol·licituds d’avaluació de 
l’activitat investigadora del personal docent i investigador funcionari i contractat, per a 
períodes que hagin finalitzat com a màxim el 31 de desembre de 2022, i vistes les 
certificacions emeses per l’AQU Catalunya referents als complements retributius 
autonòmics per mèrits de recerca del professorat de la UAB, el Consell de Govern ha de 
proposar al Consell Social l’assignació de complements retributius per mèrits de recerca 
del professorat contractat de la UAB, que consten a l’annex núm. 2. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Considerar-se assabentat de la proposta de l’Agència per a la Qualitat del 
Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca del professorat contractat de la UAB que ha obtingut avaluació positiva, 
en els termes que s’annexen (annex núm. 2), i donar-la per bona. 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
Quart. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
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6.3. Resolució dels Premis Eines de 2023 
 
La secretària general informa que la Càtedra en Emprenedoria i Innovació Social de la UAB 
va néixer amb la voluntat de potenciar i desenvolupar activitats d’emprenedoria i innovació 
social i està adscrita al Centre d’Estudis i de Recerca en Emprenedoria i Innovació Social 
(CREIS). Diu que un dels objectius de la Càtedra és el desplegament dels Premis Eines 
als millors projectes de transformació social d’àmbit general, vallesà, local/municipal i 
universitari, i que aquests premis promouen les activitats de transformació social donant un 
reconeixement a una selecció de propostes o projectes en aquest àmbit: individualment es 
disposa d’un incentiu per dissenyar propostes i projectes de transformació social mitjançant 
la possibilitat d’assolir un reconeixement públic. Informa que l’apartat 12 de les bases dels 
Premis de 2023 estableix que la decisió del jurat que avalua els projectes presentats s’ha 
d’elevar al Consell de Govern de la UAB perquè hi doni el vistiplau i que la proposta de 
resolució dels Premis Eines de 2023 l’ha de trametre el director del Centre d’Estudis i de 
Recerca en Emprenedoria i Innovació Social.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Resoldre els Premis Eines de 2023 de conformitat amb la proposta acordada 
pel jurat d’aquests premis (annex núm. 3).  
 
Segon. Comunicar aquest acord al Centre d’Estudis i de Recerca en Emprenedoria i 
Innovació Social, per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu.  
 
Tercer. Encarregar a la secretària general l’execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
 
7. Torn obert de paraules 
  
El doctor Ysas trasllada el malestar de diferents persones sobre els criteris de puntuació 
en la selecció dels candidats de la convocatòria de contractes predoctorals de les beques 
FI (la minoració de la puntuació dels directors que siguin coinvestgadors principals de 
projectes nacionals i el criteri dels ingressos obtinguts). La vicerectora de Recerca informa 
que es van treballar diferents criteris, que es van debatre i al final es va optar per aplicar 
els criteris sota tres premisses: els millors currículums, els millors directors i la 
internacionalització, i que en aquest sentit es va aplicar a la convocatòria el criteri de 
valoració del model de dedicació acadèmica respecte de l’activitat de recerca. Explica que 
la minoració de la puntuació dels coinvestigadors principals es deu al fet que les funcions 
desenvolupades no són plenes.  
 
El doctor Donaire agraeix a la vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori la sensibilitat 
demostrada davant la problemàtica relativa a l’edifici C, en què hi ha dues facultats, la de 
Ciències i la de Biociències, les quals tenen singularitats i mancances específiques. 
Destaca la base científica de les decisions adoptades per gestionar els problemes 
d’aquests centres. La doctora Panadés s’afegeix a l’agraïment per la feina desenvolupada 
per la vicerectora, concretament en relació amb el confort de la temperatura a la Facultat 
d’Economia i Empresa. 
 
La doctora Bernabé considera que cal fer un reconeixement de la dedicació de Sonia 
Sánchez, responsable del CORE de Salut Mental, pels seus esforços en les actuacions 
dutes a terme en matèria de salut mental (ex. el Vagó de la Ciència). També aprofita per 
acomiadar-se dels membres del Consell de Govern, ja que es jubila, i agraeix les tasques 
dels darrers equips de govern, i en especial de la doctora Carrassón, per fer possible la 
contractació de personal acadèmic a les estructures sanitàries.  
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El rector agraeix a la doctora Bernabé el treball i la dedicació a la Universitat. També 
comenta que ha felicitat el conjunt de les 50 persones que han treballat en les actuacions 
amb ocasió de l’any de la salut mental. D’altra banda, diu que aquest equip ha tingut molt 
clar que la sostenibilitat mediambiental és un tema cabdal, i que la sostenibilitat és un valor 
de la UAB. 
  
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 13.08 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
  


